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JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr. 2611 /11.12.2018

PROg ES vEBBAL

Incheiat azi 11.12.2018 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, convocatl
prin dispozitia primarului nr.130/04.12.2018, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora I1.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko
Stefun-Adalbert, Kiss Istvan-Ma$tas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Buzas loan-Nicolaie,
Erdei Danut-Eugen, Torok lanos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan si Torok Cornel-Marcel

Nu a absentat nici un consilier.
Au participat de drept: D-ul Molnar Joaef - primar Si d-na Mela Maria-Elena - secretan
A mai participat d-na contabil Borbely ZitaSi d-na inspector fiscal Lezausanda-Tatiana.

S-a constatat ca sedinta este statutari, participind 11 consilieri locali din totalul de 11
consilieri in functie.

ORDINEA DE ZI:

DJ Kiss Stefan Alexandru - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea
gedinfei qi a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea ile zi a sedintei
ordinare, la care i-a datcitire:

1. Aprobarea orrdiniide zi.

2. Aprobarea procesului verbal al gedinJei ordinare din data de 25.10.2018.
3. Proiect de hotlrdre privind achizitionarea de catre Comuna S6niob a imobilului-
constructie situat in S6niob, nr. 43, Jud. Bihor si terenul aferent in suprafata de 3437 mp.
4. Proiect de hotdrdre privind trecerea din domeniul public in domeniul privat a doud bunuri
imobile, fentene cu inele qi cotet porci, situate in localitatea Ciuhoi nr 160, in vederea
desfiinfdrii.

5. Proiect de hotdrdre privind insuqirea modificirilor inventarului bunurilor care aparfin
domeniului public al Comunei S6niob qi ajustarea valorilor aferente bunurilor proprietate
publica.

6. Proiect de hotdrdre privind alocarea sumei de 12.138 lei din bugetul local in favoarea SC
COMPANIA REOSAL SA in scopul acoperirii cheltuielilor ,,completare necesar pubele de

colectare a deseurilor menajere in comuna Saniob"
7. Proiect de hotdrdre privind rectificarea bugetului comunei Sdniob pentru anul 2018.
8. Proiect de hotarare privind aprobarea depunerii cererii de finantare si a proiectului
*REALIZAREA UNEI CENTRALE DE PRODUCTIE ENERGIE ELECTRICA SI
ENERGIE TERMICA DIN BIOMASA SI DESEURI MUNICIPALE ", ca aplicant
ASOCIATIA DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARA REOSAL, in Programul
Operational de Infrastructura Mare,

9. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului anual de achizitii publice pentru anul
2019.

10. Proiect de hotdrdre privind aprobarea prelungirii valabilititii Planului Urbanistic
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General (P.U.G.)SANIOB gi a Regulamentului local de urbanism aferent PUG, aprobat prin
Hotdrdrea Consiliului Lo.cal al comunei Saniob .

11. Proiect de hotarare privind aprobarea modului de valorificare a masei lemnoase piovenit[
din partida 50043 PR Sdniob.

12. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 2019.
13. Proiect de hotir6re privind scaderea din evidenta analitica a creantelor fiscale pentru care
s-a implinit termenul de prescriptie a dreptului de a cere executare silita la persoane fizice qi
juridice.

Dl. Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedin{6 supune la vot proiectul de hotdrire privind
aprobarea ordinii de zi. Astfel a fost adoptatd Hotararea nr.65, cu 11 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbal al sedintei ordinare din 25.10.2018 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre
aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 1l voturi pentru, 0 impotrivd gi 0 ablineri,
adoptandu-se Hotararea nr.66.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotlrAre privind achizitionarea de catre
Comuna Sffniob a imobilului-construcfie situat in SAniob, nr. 43, Jud. Bihor si terenul aferent
in suprafata de 3437 mp, d-l primar prezintd,raportul de specialitatelaproiectul de hotiirdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, aratL cd,toate materialele au fost studiate in qedin{a Comisiilor de
specialitate, astfel ci nu prea sunt comentarii.

dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru, supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul trei al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.67, cu I I voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul
public in domeniul privat a doui bunuri imobile, fffntAni cu inele qi cote{ porci, situate in
localitatea Ciuhoi nr 160, in vederea desfiin{irii, d-l primar prezintL raportul de specialitate la
proiectul de hotdrdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedint6, invitii la discutii.
Nu se inscrie nimeni.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotiir6re, punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.68, cu 1l voturi pentru, 0 voturi impotfiva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind insuqirea modificirilor
inventarului bunurilor care aparfin domeniului public al Comunei Siniob gi ajustarea valorilor
aferente bunurilor proprietate publica, d-na secretar prezintd.raportul de specialitate gi proiectul de
hotirdre,

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedint6, invitd la discutii.
Nu se inscrie nimeni.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotlrdre, punctul cinci al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.69, cu 1l voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul gase din ordinea de zi, Proiect de hotiirflre privind alocarea sumei de
12.138 lei din bugetul local in favoarea SC COMPANIA REOSAL SA in scopul acoperirii
cheltuielilor,completare necesar pubele de colectare a deseurilor menajere in comuna Saniob",
dJ primar prezinti,raportul de specialitate qi proiectul de hotdrdre .

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedint5, invit6 la discufii.
Dl Laszlo Sandor natd, cd, necesarul nu este numai pentru satelel Cenaloq qi Ciuhoi,
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deoarece mai sunt gospodirii qi in celelalte sate care necesiti pubele. in plus, odatd cu distribuirea
pubelelor ar trebui luate m5suri fafd de gospodiriile care pdnd acum nu au avut pubele, dar nici nu au
achitat serviciul de salubrizare

Dl primar aratd cd distribuirea se va face sub supravegerea inginerului de mediu, care va
intocmi qi lista cu necesarul.

dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotir6re, punctul gase al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.70, cu I I voturi pentru, 0 voturi impotriva si-0 abtineri .

La punctul qapte din ordinea de zi, Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului
comunei SAniob pentru anul 2018, d-na contabil prezintd, raportulde specialitate qi proieltul de
hotdrdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedintd, invitd la discufii.
Nu se inscrie nimeni.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotdr6re, punctul gapte al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.Tlrcu 1l voturi pentru, 0 voturi impotriva .i O aUtitre*.

La punctul opt din ordinea de zi Proiect de hotir6re privind aprobarea depunerii
cererii de finantare si a proiectului "REALIZAREA UNEI CENTRALE DE PRODIJCTIE
ENERGIE ELECTRICA SI ENERGIE TERMICA DIN BIOMASA SI DESETru
MT]NICIPALE ,,, CA aplicant ASOCIATIA DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARA
REOSAL' in Programul Operational de Infrastructura Mare, d-l primar prezintd raportul de
specialitate qi proiectul de hotirdre .

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedinld, invitb la discufii.
Nu se inscrie nimeni.
dl. Pregedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotdr6re, punctul opt al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.72rcu 1l voturi pentru, 0 voturi impotriva si O abtineri .

La punctul noui din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea planului
anual de achizitii pubtice pentru anul2019, d-l primar prezintiraportul de specialitate qi proiectul
de hotdrdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedint5, invitii la disculii.
Nu se inscrie nimeni.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotir6re, puncful noud al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.73, cu 1l voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotlrf,re privind aprobarea prelungirii
valabilitifii Planului Urbanistic General (P.U.G.)SANIOB $i a Regulamentului tocaf de
urbanism aferent PUG, aprobat prin HotirArea Consiliului Local al comunei Saniob, dJ primar
prezintd,raportul de specialitate qi proiectul de hotlrdre,

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedin16, inviti la discufii.
Dl primar aratd, cd are pe masi materialul pentru noul PUG, lucrare inceputii in anul 2012,

se poate verifica, se mai poate modifica. Mai avem de achitat o cotd parte gi mai sunt de rezolvat niqte
avize. Cred cl la inceputul anului ar putea fi chiar finalizatgi aprobainout pUC.

Dl'Laszlo Sandor, are o singurd intrebare. Din cdte infelege materialul este aproap e gata,
intradevir mai trebuie oblinute niqte avize , care qi alea dureazd", dar, de ce trebuie prelungit paia in
anul2023?

d-na secretar aratd,ci a fost mentionat termenul stabilit de lege, dar se poate modifica gi la
un termen mai mic.

Dl Laszlo Sandor propune ca termen final 30.12.2020.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotirdre, puncful zece al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.74rcu I I voturi pentru, 0 voturi impotriva sig abtineri .
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La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
modului de valorificare a masei lemnoase proveniti din partida 50043 PR Siniob, d.l primar
prezintilraportul de specialitate gi proiectul de hotdrdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedin16, invitd la discutii.
D-na secretar aratil cd,, dupd intocmirea ordinii de zi, a fbcut modificdri la denumirea

titlului acestui material, deoarece din discuJia avuti cu reprezentantul Ocolului silvic S6cueni, dl
Tdufu am constatat cd nu este necesar sd aprobdm prefuri de valorificare, pentru ci volumul destul de
mic de material lemnos este necesar pentru consumul propriu at primdriei gi al qcolilor, in plus, nu
avem datorii financiare faf6 de Ocolul silvic, acestea fiind acoperite din vAnzarile anterioare. 

-

Dl Kiss Stefan Alexandru, in calitate qi de reprezentant al Ocolului silvic, arati cd din
cantitatea aceasta de material lemnos, 50 mc vor merge la muncitorii Ocolului cu preful partizii,
deoarece masa lemnoasd cu aceastd destinafie qi care a fost aprobatil cu cealaltii hotiirdre, dl primar a
dat-o salariafilor din primdrie. Dupi care, diferenta se imparte in modul urmitor: 24 mc la primnrie qi
restul, inclusiv buqtenii care nu s-au v6ndut la licitalie, se aloci gcolii. Dac6 mai are cineva
comentarii?

Dl primar aratd, cdpebaza adresei datd de Ocolul Silvic, prin care se solicita un necesar pe
comund 9i o listi de persoane pentru a se distribui material lemnos din stocul Regiei nafionale a
pddurilor, a fost depusd aceasti listd fdr[ a se preciza din ce partidd sd se facd distribulia. De unde au
livrat lemnele cei de la Ocolul Silvib, este rdspunderea lor gi nu a primarului. $i o intrebare pentru dl
viceprimar: dacd a verificat la gcoalE necesarul de lemne qi daci este suficientd cantitatea propusd.

Dl viceprimar aratilc6 a verificat qi c6 va fi suficient.
Dl Zatyko Stefan Adalbert concluzioneazd, ?n final, ca masa lemnoasd de I24 mc s6 fie

imparfitd astfel: 24 mc la primdrie qi 100 mc la qcoal6.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotiirdre, puncful unsprezece

al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.75, cu I I voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind stabilirea
impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 2019, d-na inspector Lezau Sanda prezinthraportul
de specialitate qi proiectul de hotdrdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedinf6, inviti la discufii.
Dl Zatyko Stefan Adalbert aratd, cd a fost studiat materialul qi are o singura obiecfie, la

clddirile nerezidenfiale persoane juridice, sdfie 0,2o/o in loc de l%.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul

doisprezece al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.76, cu I I voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul treisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind scaderea din
evidenta analitica a creantelor fiscale pentru care s-a imptinit termenul de prescriptie a
dreptului de a cere executare silita la persoane fizice qi juridice, d-na inspector Lezau Sanda
prezintdraportul de specialitate qi proiectul de hotdrdre.

Dl Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedinfS, inviti la discutii.
D-na secretar aratd, ci sunt probleme reale cu acumulSri mari de arnenzi la unele persoane,

care realmente nu vor putea fi recuperate, dar nici nu putem si le scidem din evidenta analiticd,
deoarece nu sunt prescrise.

Dl viceprimar, aratl cd ar fi o posibilitate si ludm exemplul altor primarii qi sd
transformdm amenzile in zile de lucru in folosul comunitalii.

Dl primar aratd,c6,acest lucru este posibil doar prin hotdrAre judec6toreascd.
dl. Preqedinte Kiss Stefan Alexandru supune la vot proiectul de hotir6re, punctul

treisprezece al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.77, cu I 1 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .



La diverse:

Dl Ungur Andrei intreabd ce se int6mpld cu plopii de pe marginea drumului, deoarece s-au
inceput demersuri de aproape un an qi nu s-a rezolvatnimic.

Dl primar aratd, cd" dl viceprimar s-a ocupat de problemd, cererea a fost depusd gi existi
d6jd la Ocolul silvic qi la viceprimar cu num[r de inregistrare.

Dl Kiss Stefan arctd c6", dacd cererea a fost depus6, urmeazi ca cel cu drept de semn6tur6
si se prezinte qi sd semneze un contrac cu Ocolul Silvic pentru punerea in valoare qi exploatare.

Dl Torok Emeric are doui intrebdri: l. DacE pe drumul din Ciuhoi nu se rnai pune piahd?
C6nd nu ploud, ziceli cd e bun drumul, iar cdnd plou6, aproape cI nu se mai poate circula.

Dl primar: rog pe dl viceprimar si noteze qi sd verifice qangurile qi grimezile de moloz sau
nrsip din faJa gospoddriilor. DacE acestea ar fi intrefinute, apa nu ar sta p. d*-. piatr6 punem in
fiecare an gi tot nu se vede.

Dl Torok Emeric, a doua intrebare este: de ce nu sunt becuri la Ciuhoi pe fiecare st6lp, iar
in celelalte sate sunt?

Dl primar arat6, cd va cuprinde in bugetul pe anul viitor aceste cheltuieli. Anul acesta a
rezolvat situafia pe drumul judefean"din Ciuhoi, la fel gi in satele Cenaloq qi Sffirnaq tot pe drumul
principal, iar in Sdniob, unde existau d6jd pe drumul judefean, au fost instalate qi pe straziie laterale.
Anul viitor, dacl vom mai avea un asemenea pachet, vom pune in totalitate pe tofi rtatpii.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.
Dl. Kiss Stefan Alexandru - presedintele de sedinta:
- Declar sedinfa incheiata. V6 mullumesc!
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA
KISS STEFAN-A MELA


